
 

                                                                                                                    

 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 27.08.2024 kl. 17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Morten Brønsgaard-

Winther, Mathilde Pust, My Rygaard, Helle Johnsen (medarbejderrep.) Pia Rasmussen 

(medarbejderrep.), Lene Kronow (skoleleder) Charlotte Ruder Fornitz (mellemleder), Sofie 

(9A) forperson og Alma (8A) næstforperson. 

Fraværende: My, Mathilde 

 

 

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

 Intet at bemærke. 

Velkommen til de nye. Vi tog en 

præsentationsrunde.  

2. Godkendelse af referat  Godkendt 

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelsen: 

• God opstart med børnene 

efter sommerferien.  

Vi et kommet godt i gang efter 

sommerferien. En masse medarbejdere 

har været klar og det har virket til at 

alle har været trygge ift. arbejdet.  

• Falsters hjertedag 7/9 

Der er emneuge i næste uge med emnet 

”Verden rundt”. Lørdag er skoledag, og 

der kommer reklamer på kommunens 

pyloner. Der arbejdes i en 

arbejdsgruppe om vores fælles dag.  

• Faglokaler status 

Planen følges og lokalerne er snart klar 

til at flytte ind i. Deadlinen holder. 

Endelige overtagelsesdato tilgår.   

Når lokalerne tages i brug, vil 

Stubbekøbing skole også benytte 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

lokalerne, da de stadig ikke har 

brugbare lokaler.  

• Medarbejdernes dag 4/10 

Er det noget skolebestyrelsen vil slå et 

slag for, vil vi gerne være behjælpelige.  

• Faldende børnetal i almen 

Vi har gennem den sidste tid haft 

faldende børnetal. Vi har en oplevelse af 

at nogle familier har valgt at skifte 

skole, fordi vi har være bekymret for 

børnene, og har prøvet at hjælpe 

familierne via dialog.  

Vi skal være optaget af at fortælle den 

gode historie om Møllebakkeskolen. 

• Rune Strøm 

Mandag d. 19/8 havde vi foredrag med 

Rune Strøm sammen med UU. 

Foredraget omhandlede kommunikation 

og fælles sprog og var rigtig godt.  

• ”Sprogundervisning i alle 

fag” – oplæg fra Absalon 

Godt fagfagligt input til en hverdag med 

børn/unge der er udfordret i at have en 

forforståelse. Vi tænker at lave en 

opfølgning i efteråret.  

• Skolen roder 

Vi er i gang med at få ryddet op rundt 

omkring på skolen.  

Vi har tre smartboard til overs, så hvis 

nogen vil have dem, så giv besked til 

Lene.  

Vi har også en kopimaskine, som kan 

afhentes.  

• Hærværk/overvågning 

Vi har fået 5 nye kameraer som dækker 

alle skolens udeområder. 

Bord/bænkesættene sættes fast med 

kæder, vi gør hvad vi kan for at her 

fortsat ser pænt ud og skolen er et 

område som vi alle passer på, sammen.  



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Helle/Pia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Medarbejder:  

Medarbejderne fortæller at de er 

kommet godt fra start.  

I udskolingen er 7 af vores ukrainske 

elever blevet udsluset til klasserne. Det 

er vanskeligt for både de voksne, de 

ukrainske elever og de danske elever og 

alle gør det bedste de kan.  

Planlægningen af emneugen i næste uge 

er godt i gang.  

SFO venter på at faglokalerne bliver 

færdige, så alle børnene igen kan få en 

garderobe. Vigtigt at vi giver forældrene 

information om planen.  

I 0.-3. klasse bliver børnene krydset ind 

i klassen af SFO-medarbejderne. Det 

giver en god overlevering og et godt 

flow for børnene fra skole til SFO. 

OBS på at forældre sætter sine børn at 

på vejen foran skolen og der er stadig 

udfordringer ved parkering ved hallen. 

Der opstår farlige situationer for 

børnene.    

 

Forældre:  

Søren har talt med forvaltningen i 

sommerferien om hvordan 

skolebestyrelsens vej ind i forvaltningen 

vil være fremover, nu hvor Klaus 

Kronow er blevet centerchef. Allan 

Ruders vil være den skolebestyrelsen 

skal kontakte.  

Fritze tog et ekstra forældremøde i 

sidste uge. Det ville være rart med flere 

for skolebestyrelsen, der byder ind i 

kommunikationen på Aula, når der skal 

træffes beslutninger.  

Der er kommet forslag til hvordan 

skolebestyrelsen blev mere synlig. En 

stand til åbent hus d. 7/9, hvor vi taler 

om skolebestyrelsens arbejde og 

hvordan vi udvikler Møllebakkeskolen. 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Elever 

 

 

 

 

 

- MED/TRIO 

 

 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

 

 

 

 

MED/Trio 

 

 

Søren deltager.   

Et forslag om at skolebestyrelsens 

dagsorden og referat blev sendt ud på 

AULA.  Hvad bruger vi ”fælles filer” til. 

Et forslag om at det bruges til de nyeste 

referat/dagsorden, principper, 

samværsregler – eller et link til 

dokumenterne på hjemmesiden. 

Ledelsen arbejder videre med det.  

 

Elever:  

På elevrådsmødet er der talt om 

legepatrulje, så 69 laver aktiviteter med 

05 – og en fælles spillecafe´ i 

udskolingen en gang om ugen.  

Vi aftaler at Alma og Sofie tager det 

med i tilbage til elevrådet, og de får 

lavet noget konkret som 

skolebestyrelsen kan tage stilling til.   

 

MED:  

• Lokal lønpolitik 

Vi er i gang med at lave en lokal 

lønpolitik.  

Nyt MED udvalg, hvor vi har inviteret 

Diana med.  

• Retningslinje for håndtering 

af krænkende adfærd. 

Rasmus og ledelsen er ved at lave en 

pixi udgave, som tager udgangspunkt i 

Guldborgsund kommunes retningslinje 

og den gamle som Møllebakkeskolen har 

liggende.  

  

4. Guideline til blå mandag 

 

Alle 

 

• Alma og Sofie tager forslaget 

med i elevrådet.  

5. Trivselsrådenes rolle Alle • Skolebestyrelsen skal overveje 

hvilke forventninger er til 



 

                                                                                                                    

 

trivselsrådene.  

• Skolebestyrelsen inviterer 

trivselsrådene til et møde, når vi 

har fået at vide, hvem der 

sidder i de forskellige klasser.  

6. Forældresamarbejde 

 

Alle • Hvordan udvikler vi 

forældresamarbejdet på tværs i 

skolen? Der er evidens for at, 

hvis forældresamarbejdet 

fungerer, så trives børnene 

bedre. Hvordan skaber vi en 

stærk lokal fællesskabsfølelse? 

• Kan man lave 

forældrearrangementer på tværs 

i 05 og 69? 

• Kunne man invitere forældrene 

med til morgensang om 

fredagen? 

• Skolebestyrelsen tager punktet 

med i standen d. 7/9-24 og 

sender det ud til trivselsrådene. 

Søren laver et forslag.  

7.  Evt. Alle • Boden: Der er en oplevelse af at 

boden er ”tom” når man som 

lille elev kommer og skal handle. 

Ledelsen taler med bod og de 

store elever.  

8. Punkter til næste møde  Alle  • Evaluering af boden 

• Forældresamarbejde  

9. Personfølsomt Ledelsen • Ingenting 

 

Næste møder kl. 17.15-18.45: 24/9-24, 22/10-24, 19/11-24, 17/12-24, 28/1-25, 25/2-25, 

25/3-25, 20/5-25, 17/6-25 

 


